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Homenatge a Mas i Ros a Caldes 

Poca a l'Aplec de Girona 
Ja ha passat l'Aplec, la diada 

alegre, lluminosa, la Devesa res
pirava un dolç regust de primave
ra, les fulles verdes dels arbres 
jugaven amb els cants dels ocells, 
les cobles desgranaven notes xi-
roies; però, malgrat tot, hi havia 
poca gent a la Devesa; l'ambient ^ 
d'aplec, .parades a les portes, 
banderes catalanes entorn del re
cinte, sons de megafonia, la te
nora... però malgrat tot, hi havia 
poca gent a la Devesa, massa po
ca gent a l'Aplec. 

Devora de la una de la tar̂  
tingué Hoc un acte ben impor
tant amb la presència del nou 
batlle de la ciutat Sr. Joaquim 
Nadal acompanyat del diputat 
Sr. Lluís M: Piiig i del senador 
Sr. Jaume Sobrequés. 

Tal i com era anunciat, es 
lluiraren a la primera- autoritat 
local les quatre auques que en 
aquest darrer anys s'han editat 
bo i anunciant els aplecs de les 
viles i ciutats; l'empresa que 
té cura d'editar-les va acon
seguir els quatre originals que 

~ foren donats a la comissió gesto
ra la qual els ha dat a la ciutat 
per tal que figurin en el museu 
de la sardana instaurat l'any 
1961 pel Baró Güell, i que és ins-
tal.lat (sempre provisionalment) 
en una sala del Museu de la Ciu
tat; al' lliurament dels originals 
parlà Joan Perànu qui demanà 
una atenció per aquest museu 
perquè fos realriïent un museu i 
no un magatzem. 

Als Salesians 

II Jornades 
Socialistes 
d'Estudis 
Municipals 
GIRONA (De, la nostra redac
ció per J. M.) . - Més d'un 
centenar de regidors socialis
tes de les nostres comarques 
varen participar a la II jorna-
das Socialistes d'Estudis Mu
nicipals, que varen tenir lloc 
el passat diumenge als 
Salesians. 

En aquesta segona jornada, 
la primera s'havia celebrat al 
Collell, hi participaren, junta
ment amb els regidors de les-
nostres comarques, dhrersos 
especialistes en els diferents 
sectors de matèries d'aplica
ció municipal. 

Cal destacar la presència 
de Garcia Duran, en qüestions 
d'Hisenda i administració lo
cal, de Marta Mata en ense
nyament, de Josep Maria 
Raurich en temes referents al 
camp, de Quim Espanyol en 
urbanisme, de Joaquim Ju-
bert en" sanitat, etc. Hi eren 
presents també els diputats 
Lluch i de Puig i els senadors 
Francesc Ferrer i Jaume 
Sobrequés. 

En" el decurs de la jornada 
s'informà als presents del re
cent congrés del PSOE, així 
com dé In situació política i 
la incidència del terrorisme. 

En Joan Vidal va lliurar una placa a Francesc Mas i Ros. 

Monument a la sardana 

Tot seguit, en nom dels 
amics de la sardana de Girona va 
parlar David Marca, qui agraí la 
presència del batlle i va dir que 
després de vint-i-tres anys que se 
celebra l'aplec era la segona ve
gada que eren visitats per l'alcal-
de, i passà a comentar un vell 
anhel dels sardanistes gironins: 
dés de 1960 en què Girona fou 
proclamada Ciutat Pubilla s'està 
demanant un emplaçament per a 
la instal.laçió d'un monument a 
la sardana que seria constejat per 
tot el poble, però, malgrat les vi-
àtes fetes a la casa gran i sense 
sentir mai cap resposta negativa, 
el lloc d'emplaçament no era tro
bat, no es volia trobar o potser 
no hi havia interès per trobar-lo; 
recordà David Marca que el no
vembre del 1977 amb motiu de 
la trobada de Ciutats Pubilles 
feta a Girona es và demanar dé 
bell nou i també ens donaren 
una resposta afirmativa, però res 
més, acabà demanant al nou al
calde, que l'ajuntament, amb el 
paquetet de la democràcia sota 
el braç, els dones un lloc ade
quat. 

Finalment va pariar el batlle. 
Digué que feia just un mes que 
havien començat a servir el poble 
de Girona: "hem vingut a fer i 

no a prometre, i de les coses que 

m'haveu plantejat us puc donar 
una contestació afimativa a amb
dues; la resposta és dons un sí". 

El museu seirà instal·lat dins el 
museu de la Ciutat que es fara a 
l'antic institut del carrer de la 
Força, i informà que havien re
but ajuda econòmica del minis
teri de Cultura, i sens dubte en
guany seria ben aviat el lloc ideal 
i també abans de cap d'any seria 

una autèntica realitat. Si d'ací a 
•quatre anys no hem complert ti
reu-nos-ho en cara com un greuj 
ge que ho serà, i si ho fem ens 
sentirem molt honrats d'haver 
ool.lafeorat amb el nostre granet 
de sorra a enaltir la sardana". 

A la tarda l'aplec continuà 
amb més animació de públic pe
rò encara era força migrat; un 
equip de la televisió Alemanya 
va filmar unes escenes i al rauves-
pre va arribar al recinte el presi
dent de la diputació, Joan Vidal 
i Gayolà, que va ballar un parell 
de Sardanes i va adreçar-se al pú-
bUc dient: "Com a sardanista i 
com a president de la diputació 
us haig de dir que no regatejarem, 
esforços per ajudar la sardana". 
Va acabar el seu parlament amb 
visques a Catalunya u a la Sarda
na. 

Homenal^e a Mas Ros 

També diumenge es va ce
lebrar a Caldes de Malavella 

A Breda IHostalric 

La Diputació s'informa 
sobre el terreny 
GIRONA (De la nostra redacció) 
El ponent de Cooperació, Obres 
Públiques i Urbanisme de la Di
putació López de Lerma, acom
panyat pels diputats Antoni 
Plans i Xavier Rosell i l'arquitec
te senyor Fina, han visitat, aquest 
cap de setmana, els municipis de 
Breda i Hostalric, per estudiar 
les propostes que ambdós ajun
taments han presentat ala Dipu
tació. 

Durant la seva visita a Breda, 
el batlle, senyor Puiggalí, junta
ment amb d'altres membres del 
consistori, va acompanyar als 
diputats provincials al cementiri, 
per al que la Diputació ha apro
vat una ajuda de 250.000 pesse

tes per reparar-lo així com al dis
pensari municipal i la carretera 
de Riells. L'Ajuntament de Bre
da va demanar als diputats que 
s'estudiés la modificació del tra
çat d'aquesta carretera, propie
tat de la Diputació. 

El diputat senyor Plans, a la 
vegada alcalde d'Hostalrich ex
posà als seus companys diputats 
els problemes d'aquest poble. La 
captació d'aigua potable, l'enllu-
menament de la zona de les esco
les, la cobertura d'un tram d'ai
gües, varen yser estudiats sobre 
el terreny pels diputats, abans 
de visitar l'edifici de l'ajunta
ment d'Hostalric. • 
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Les autoritats si qiie eren a l'Aplec. 

l'homenatge al conegut composi-, 
tor de sardanes Francesc Mas i 
Ros. A l'acte hi varen _ffisistir 
compositors de sardanes, colles, 
sardanistes, amics i admiradors 
del mestre. Hi va ser també pre
sent el president de la diputació 
Joan Vidal. 

Els actes varen començar amb 
na desfilada de "majorettes" i 

s'inaugurà després el monument 
a la sardana, costejat per subs
cripció popular. Hi era també el 
batlle de la vila. Lluís Comalada, 

i la filla del compositor. Després, 
el president de la Diputació li va 
lliurar una placa igual que els 
antics components de la cobla-
orquestra "Jadris", a la qual va 
pertànyer l'homenatjat. Molt 
emocionat, el mestre Mas i 
Ros va agrair el que es feia per 
ell tot dient que eren els sar
danistes els qui havien fet pos
sible el que havia realitzat du
rant els seus trenta-sis anys d'es
criure sardanes. 

Robert Roque 

EL CUL DE LA UEONA lA ^ 

Nou setmanari 
Ens acaben d'arribar notícies de la creació a Girona d'un 

setmanari d'informació per a les nostres comarques. Sembla 
que la ideà és força madura i que seria patrocinat per la UCD. 
Si les nostres fonts no ens fallen, ahir a la nit se n'havia de par
lar seriosament i s'havia ja, d'engegar. No sabem quin nom por
taria el nou setmanari, però sí que ens hem assabentat que ja 
s'han fet gestions per cercar gent per a treballar-hi. El que sem
bla és que ja hi ha diners per a finançar el nou setmanari, que 
procedeixen de Madrid. El nostre informador ens assegurava 
que a Madrid estaven convençuts que la revista ja era engegada 
i anava pel número set o vuit. Sabem bé prou que la capital de 
l'Estat cau molt lluny, però d'aquí a creure's aquestes coses... 
Tot és possible en aquest món nostre. Un dia ens explicaven 
que a Sabadell el Ministeri d'Educació i Ciència tenia en nòmi
na professors d'un Institut que encara s'havia d'aixecar. El que 
dèiem, hi ha molta distància d'aquí a Madrid. 

Comença la neteja 
Tot és a punt per a començar la neteja de l'Onyar. Ens 

agradaria passar^nos hores veient com les màquines aniran aixe
cant porqueria. Ha de ser un espectacle digne de veure. Amb 
una mica d'imt^inació, però, ja podem acostar-nos al que serà 
en la realitat. Allà hi sortirà de tot. Els objectes més estrafala-
ris i els més desagradables. Tot barrejat. Vaja, com per a fer un 
homenatge a les carpes i d'altrès peixos que han estat capaços 
de viure enmig de tanta porqueria. El més normal és que ha
guessin mort de fàstic. Per cert, s'aconsellen caretes de gas per 
als espectadors. 

Pep Colleu 
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SEMINARI IOGA I SEXUALITAT - Tantra Ioga 

30 i 31 de maig i 1 de Juny -tarda 8'30 
YOGA INTERNATIONAL INSTITUTE 

Carrer del Sol, 26. - GIRONA-

PJaces limitades 
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